
                                                    P r o t o k ó ł   Nr IV/2007

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 26 stycznia 2007r. w Urzędzie Gminy
w godz. od 900 do 1130.

     I. Otwarcie.
           Otwarcia IV sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław Moch witając:
Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów, radnych, dyrektora
Gimnazjum w Kotlinie, dyr. Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  w Kotlinie oraz
redaktorów Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.
Następnie minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego  byłego radnego Rady Gminy i
sołtysa  wsi Magnuszewice - Zenona Szymczaka.
Na podstawie listy obecności  radnych Przewodniczący  stwierdził wymagane kworum
przy którym Rada zdolna jest obradować  i podejmować uchwały ze skutkiem prawnym.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 15  radnych. Lista obecności
w załączeniu do protokołu.
Załącznikiem do protokołu jest także lista obecności sołtysów - 9 obecnych na sesji.

    II. Przedstawienie porządku obrad.
                      Do porządku obrad jaki radni otrzymali w zaproszeniu na sesję nie zgłoszono

poprawek.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od III

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym  oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2007 rok.
8. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
      w Poznaniu wyrażającej opinię o projekcie budżetu  Gminy na 2007 rok.
9. Przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu:

1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów,
2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony

Przeciwpożarowej.
10.   Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji Planu

     Gospodarczego, Budżetu i Finansów.
11.  Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
12. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2007 rok.
13. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

- gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych,
- zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na przedsięwzięcie pod nazwą:

" Rozbudowa istniejącej oczyszczalni ścieków  w miejscowości Wyszki",
- zaciągnięcie długoterminowej pożyczki na przedsięwzięcie  pod nazwą " Budowa
      kanalizacji  sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowości Kotlin, ul. Buchalińska
      i  Powstańców Wielkopolskich".

14. Wolne głosy i wnioski.
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15. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone na poprzedniej sesji.
16. Zamknięcie obrad.
Przedstawiony porządek obrad przyjęty został jednogłośnie 15 głosami za.

                       Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszą sesję poproszone zostały:
dyr. Gimnazjum im. J. Pawła II w Kotlinie - Halina Grala i dyr. Zespołu Obsługi Placówek
Oświatowych w Kotlinie - Maria Roszyk.  Pani dyr. Grala z dniem 31 stycznia 2007r.
odchodzi na emeryturę, a Pani Roszyk kończy 2 letni okres pracy na tym stanowisku.
Przewodniczący podziękował obu Paniom w imieniu samorządu gminnego.
Następnie Wójt Gminy wyraził wdzięczność Paniom kończącym pracę.
Zwracając się do dyr. Grali Wójt powiedział, że odejście dyr. w połowie  roku szkolnego
dla części środowiska było zaskoczeniem , dla Niego nie, bowiem już dwa lata temu była
rozmowa , że dyr. może odejść w każdej chwili kiedy nabędzie uprawnień do emerytury.
Pani Grala pracuje w zawodzie nauczycielskim od 36 lat, a w Kotlinie od 1989r. Pełniła
funkcję zastępcy dyrektora  Szkoły Podstawowej w Kotlinie, a następnie  dyrektora
Gimnazjum w Kotlinie, które zorganizowała. Wójt przypomniał, że Gimnazjum to
początkowo miało 12 oddziałów,  a teraz od 1 września 2007r. będzie miało 6 oddziałów.
Wójt zwracając się do dyr. Grali prosił, aby przyjęła wyrazy głębokiego szacunku i
podziękowania za lata pracy w Kotlinie i nie tylko w Kotlinie.
Zwracając się  do dyr. ZOPO Wójt przypomniał, że Pani Roszyk , która jest już zasłużoną
emerytką pełniła funkcję dyr. ZOPO od 2 lat i jednego miesiąca na pełen etat, ale za 1/3
wynagrodzenia. Wójt stwierdził, że zrobiła kawał dobrej roboty.
Na pamiątkę wręczono  obu paniom  pamiątkowy  dyplom, książkę i  wiązankę kwiatów.
Wójt powiedział, że  nigdy nie żegna  się na zawsze i uważa, że w niedługim czasie spotka
się na zupełnie innych pozycjach. Dyr. Grala  pracować będzie jeszcze do końca roku
szkolnego, bo ma taką możliwość. Natomiast o Panią  Roszyk zawsze będzie dobrze
wspominał  i w razie potrzeby będzie sięgał i prosił o pomoc.
Pani Grala zabierając głos powiedziała, że miała pracować uczciwie i myśli, że pracowała
uczciwie.  Dyr. podziękowała za współpracę i  stwierdziła, że nie pali mostów i jeżeli
będzie potrzebna, to służy.
Pani Roszyk  również podziękowała za współpracę i zrozumienie.  Także nie pali mostów i
w razie potrzeby służyć będzie pomocą. Pani Roszyk życzyła sukcesów  Panu
Wąsiewskiemu na stanowisku dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych.
Ogłoszenie 5 min. przerwy.

 ad.3 Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy.
                Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
ocenę protokołu, wnosząc o jego przyjęcie.
Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych.

 ad.4 Interpelacje i zapytania radnych.
                         W punkcie tym żaden radny nie zabrał głosu.

 ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od III
         sesji.

                Przewodniczący Rady poinformował, że oprócz stałych obowiązków  brał udział
w zebraniach OSP w: Racendowie, Magnuszewicach i Woli Książęcej.
Uczestniczył w komisji konkursowej jako przewodniczący do wyłonienia kandydata na
dyrektora Gimnazjum w Kotlinie.
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Brał udział w posiedzeniach stałych komisji Rady. Przygotowywał materiały na dzisiejszą
sesję .
Poza tym udzielał informacji Wojewodzie  na temat oświadczeń majątkowych .
Spotykał się także z Wójtem Gminy w sprawach bieżących Gminy.
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono zastrzeżeń.

   ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym i z wykonania uchwał
         Rady.

                 Informacja w sprawie realizacji uchwał i podjętych w okresie  międzysesyjnym
zarządzeń stanowi zał. do protokołu.
Wójt poinformował Radę, że oprócz codziennych obowiązków uczestniczył w pierwszym
spotkaniu ze Starostą Jarocińskim z wójtami i burmistrzami, a spotkanie dotyczyło
pewnych tematów w rozwiązaniu  których gminy mogłyby się spotykać w celu wspólnego
działania.
Wójt wziął udział w posiedzeniu Rady Zatrudnienia na  którym wybrano nowego
przewodniczącego  i jednego członka Rady.
Brał udział w powołaniu Stowarzyszenia " Nasza Wieś " obejmującego zasięgiem gminy:
Kotlin, Jaraczewo i część gminy Jarocin. Stowarzyszenie ma na celu pozyskiwanie
środków UE na program "LIDER" tj.  na opracowanie strategii, kierunków działania i
planów inwestycyjnych.
Wójt spotkał się z władzami Spółki "Kotlin" w sprawie przekazania na rzecz Gminy
wodociągu wybudowanego z Wyszek do ul. Leśnej  i w sprawie gospodarki ściekowej na
bliższą i dalszą przyszłość - jak powiedział.
W okresie tym jeden dzień poświęcił Wójt na rozpracowanie spraw dobudowy oświetlenia
ulicznego o które wnioskowali radni na posiedzeniach komisji.
Poza tym Wójt brał udział w zebraniach OSP i innych uroczystościach na które był
zapraszany.
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag.

 ad.7 Odczytanie projektu uchwały budżetowej  na rok 2007.
                  Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały budżetowej na 2007 rok.
Przewodniczący prosił o poprawienie błędu pisarskiego jaki wkradł się do uzasadnienia
uchwały na stronie trzeciej, gdzie wymienione są planowane zadania inwestycyjne.
Zamiast :" Budowa automatycznej stacji uzdatniania wody w Kotlinie" powinno być:"
Budowa automatycznej stacji uzdatniania wody w Kurcewie".

    ad.8 Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
            w Poznaniu wyrażającej  opinię o projekcie  budżetu Gminy na 2007 rok.

                Przewodniczący odczytał  uchwałę nr SO-47/2-PB/Ka/06 z dnia 19 grudnia
2006r. w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Kotlin na 2007 rok.
Uchwała stanowi zał. do protokołu.
Skład Orzekający RIO wyraził  o przedłożonym przez Wójta Gminy projekcie budżetu
opinię pozytywną z zastrzeżeniami  opisanymi w uzasadnieniu uchwały.

 ad.9 Przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu przez Komisje Rady.
              Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów przedstawił
pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu Gminy na 2007 rok informując, że w miarę
możliwości  uwzględnione zostały poprawki zgłoszone do projektu budżetu.
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Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił również pozytywną opinię projektu budżetu
Gminy na 2007 rok.

ad.10 Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji Planu
          Gospodarczego, Budżetu i Finansów.

                   Wójt zabierając głos wyjaśnił, że budżet tym razem uchwalany jest w miesiącu
styczniu , a przeważnie uchwalany był w grudniu roku poprzedniego, a powodem tego jest
to, że jest to rok po wyborach samorządowych i dyskusja nad budżetem przesunęła się w
związku z tym na miesiące grudzień i styczeń. Projekt budżetu złożono do RIO do 15
listopada 2006r.  i wszystkie uwagi Izby zostały uwzględnione .
Budżet na 2007 rok przeznaczony jest nie na konsumpcję, a na rozwój.
Dochodowa strona to kwota 15.106.850,- zł, z tego dotacja i subwencja  to kwota
9.428.012,-zł , a dochody własne to kwota 5.678.838,- zł. Dochody z usług to kwota
646.000,-zł.
Wydatki zaplanowano na kwotę 17.670.370,-zł, z tego na:

- oświatę - 5.816.413,-zł tj. 32,91%,
- pomoc społeczną - 4.477.882,-zł tj. 25,34%,
- inwestycje - 3.880.000,- zł tj. 21,95%,
- administrację - 1.683.220,- zł tj. 9,52%,
- gospodarkę komunalną - 1.081.247,- zł tj. 6,11%,
- fundusz przeciwalkoholowy - 70.000,- zł tj. 0,40%,
- kulturę - 202.000,- zł tj. 1,14 %,
- sport - 44.000,- zł tj. 0,25%,
- bezpieczeństwo publiczne (OSP) - 103.500,- zł tj. 0,58%,
- obsługę pożyczek, kredytów - 150.000,- zł tj. 0.85%,
- Radę Gminy - 91.000,- zł tj. 0,51%.

Na jednego  mieszkańca w budżecie przypada 2.454,- zł, z tego na inwestycje 539,- zł,
kształcenie dzieci 808,- zł, pomoc społeczną 622,- zł, radnego 12,20 zł, urzędnika 233,- zł.
Propozycje zmian jakie zaproponowała Komisja Planu Gospodarczego, Budżetu i
Finansów po rozpatrzeniu opinii komisji Rady niemal wszystkie , które  wynegocjonowano
zostały załatwione pozytywnie.
Pozostały jedynie wnioski w sprawie dobudowy oświetlenia ulicznego,  które to wnioski
zostaną wprowadzone do budżetu po przyjęciu sprawozdania za 2006 r. - poinformował
Wójt.
Do przedstawionego stanowiska Wójta ni wniesiono uwag.

 ad.11  Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
                 Przewodniczący Rady przypomniał poprawki jakie wprowadzono do  projektu
budżetu, które zaproponowała Komisja Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów:

- budowę ulicy Matejki w miejsce budowy ul. Reymonta,
- opracowanie dokumentacji na budowę ulicy Teodorowskiej

przewidując na te dwa zadanie środki przewidziane pierwotnie na budowę
ul.Reymonta,

     -    zwiększenie o 4 tys. zł  do 12 tys. zł   środków na Klub  Sportowy " Błękitni
          Sparta" , zmniejszając środki  w dziale gospodarka komunalna,

- zakup szorowarki do Szkoły Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie,
      zmniejszając środki  na działalność bieżącą Szkoły.

Sołtys Żurek wnioskował o zakończenie budowy dróg rozpoczętych.
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Przewodniczący Rady odpowiedział, że w planie na 2007 rok jest przewidziana budowa
drogi rozpoczętej Kotlin - Twardów oraz budowa ul. Południowej.
Radny Taczała przypomniał o wnioskach Komisji Rady o dobudowę oświetlenia
ulicznego, które w miarę możliwości będzie montowane, a koszty jak mówił Wójt pokryte
będą z nadwyżki budżetowej.
Do wypowiedzi radnego Taczały ustosunkował się Wójt  przyznając, że nie chciał mówić
dzisiaj o lampach, bo z pewnością będą inne zadania, które będą chciały się zmieścić w
podział ewentualnej nadwyżki budżetowej. Wójt przyznał, że dzisiaj nie chce rozbudzać
nadziei, że wszystkie lampy będą założone, ponieważ koszty w niektórych przypadkach
będą w granicach kilku dziesięciu tys. zł. Zdaniem Wójta należy poczekać do przyjęcia
sprawozdania z budżetu za 2006 rok.
Wójt przypomniał, że remontu wymaga blok sportowy w Szkole Podstawowej w Kotlinie,
która to Szkoła także będzie oczekiwać  na środki. Zgodnie z zaleceniem Sanepidu remont
bloku sportowego należy przeprowadzić do końca sierpnia 2007r.
Radny Szyszka przyznał, że był jednym z tych, którzy proponowali zmianę budowy ulic z
Reymonta na ul. Matejki, a jest jeszcze jak określił "nieszczęsna" ul. Norwida.
Radny Szyszka uzasadniał swoje stanowisko tym, że do budowy pozostało jeszcze wiele
dróg, ale w czystej sprawiedliwości należy wybudować drogi najstarsze , wymieniając
ulicę Matejki, która ma 100 lat, a która do tej pory nie doczekała się budowy. Ulice, które
powstały w ostatnich latach mogą jeszcze poczekać - uważał radny Szyszka.
Radny podziękował za wprowadzenie do projektu budżetu budowy ul. Matejki, o budowę
której wnioskowali mieszkańcy tej ulicy, a poprawkę wprowadzoną uważał za jak
najbardziej słuszną.
Przewodniczący Rady  podzielał zdanie radnego Szyszki, mówiąc, że chciałoby się, aby
jak rozpoczyna się budowę domu, była już utwardzona ulica.
Po  tej  dyskusji  Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawki do projektu budżetu
Gminy na 2007 rok.
Za poprawkami głosowało 15 radnych.

 ad.12  Głosowanie na projektem uchwały budżetowej na 2007 rok.
               Po odczytaniu  przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Gmina na 2007 rok przystąpiono do głosowania.
Uchwała Nr IV/19/2007 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok  przyjęta
została jednogłośnie 15 głosami za.
Uchwała stanowi zał. do protokołu.
Przewodniczący Rady złożył Wójtowi Gminy życzenia, aby realizacja tej uchwały
stwarzała jak najmniej kłopotu, albo żeby kłopotów tych w ogóle nie było.
Przewodniczący uważał, że wspólnie z Radą możliwe jest zrealizowanie tej uchwały.
Wójt zabierając głos przyznał, że jeszcze nikt nie życzył mu mało kłopotów. Powiedział,
że pozbawiony jest złudzeń i kłopoty są codziennie, dając przykład sprawy rozbudowy
oczyszczalni ścieków w Wyszkach na budowę której może nie wystarczyć środków,
bowiem wzrosły ceny materiałów. Wójt przewidywał zmianę budżetu Gminy co miesiąc.
Dalej Wójt mówił, że działanie Gminy skierowane jest na pozyskiwanie środków z
zewnątrz. Wójt przewidywał, że rok 2007 będzie "cienki", jeżeli chodzi o pozyskiwanie
środków z UE, bowiem nie są przygotowane wszystkie programy i porozumienia z Unią.
Nie wiadomo także, czy uda się pozyskać środki  z Funduszu Norweskiego na budowę
kanalizacji w Magnuszewicach.
Wójt podziękował za życzenia przekazane od Przewodniczącego, z nadzieją jak mówił oby
się spełniły.
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 ad.13 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał.

              Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  i
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Przeciwpożarowej  Rady Gminy  przedstawili  pozytywną opinię co do projektów
uchwał .
Odczytanie projektów uchwał  przez Przewodniczącego Rady i głosowanie:
1) uchwała Nr IV/20/2007 w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania
      problemów alkoholowych  podjęta została jednogłośnie 15 głosami za,
2) uchwała Nr IV/21/2007 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na
      przedsięwzięcie pod nazwą: " Rozbudowa istniejącej oczyszczalni ścieków
      w miejscowości Wyszki" podjęta została jednogłośnie 15 głosami za,
3) uchwała Nr IV/22/2007 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na
      przedsięwzięcie pod nazwą " Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami
      w miejscowości Kotlin ul. Buchalińska i Powstańców Wlkp. podjęta została
      jednogłośnie  15 głosami za.
Uchwały Stanowią zał. do protokołu.

  ad.14 Wolne głosy i wnioski.
            W punkcie tym głos zabrali:

  Radny Szyszka przypomniał o dyskusji na posiedzeniu Komisji Rady na temat zakupu
laparoskopu dla Szpitala w Jarocinie, wnosząc o przekazanie środków na jego zakup, tak
jak to uczyniły inne gminy.
Radny Szyszka zadał Wójtowi pytanie - czy coś jest wiadome, że Spółka "Kotlin" ma
zamiar wrócić ze ściekami do oczyszczalni w Wyszkach?
Radny Józefiak wnioskował o wysłanie pisma do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie
o przycięcie gałęzi drzew przy: Lubiance, stawie i naprzeciw posesji Pana Malczewskiego
w Sławoszewie.
Sołtys Żurek wnioskował o obcięcie suchych gałęzi drzew na Osadach w Twardowie.
Sołtys Matusiak wnioskował o przycięcie gałęzi topoli, albo o ścięcie topoli  przy świetlicy
wiejskiej w Woli Książęcej.
Radny Skowron wnioskował o ścięcie topoli przy ul. Kościuszki oraz o obcięcie gałęzi lip
rosnących przy ul. Teodorowskiej.
Radny Zdzisław Wodniczak wnioskował o posypywanie dróg w miejscach
niebezpiecznych , szczególnie na: zakrętach, skrzyżowaniach  i wzniesieniach, dając
przykład drogi  powiatowej w Twardowie przy cmentarzu,  przy sklepie i drogi na Parcele.
Radny Szyszka wnioskował, aby pług odśnieżny jechał gdy pada śnieg, a nie gdy śnieg jest
już ubity  i nie ma co odśnieżać, dając przykład z dnia wczorajszego  gdzie odśnieżano
ul.Rymarkiewicz, a nie było już takiej potrzeby.

 ad.15  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone na poprzedniej
            sesji.

                 Wójt odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji
wyjaśniał:
- z programów ogłoszonych przez Ministra Kultury na dofinansowanie działań
  kulturalnych Gmina będzie korzystać, a środki przeznaczone zostaną na zakup książek do
  Biblioteki Gminnej,
- w 2007 roku wchodzi przepis, że tablice miejscowości muszą być na zielonych tablicach
  niezależnie od tego jakiej kategorii jest droga, a teren zabudowany powinien być
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  oznakowany  tablicą białą z domkami. Wójt poinformował, że nie wystąpił jeszcze do
  Zarządu  Dróg Powiatowych, bowiem wymiana tablic dotyczy wszystkich wsi, nie tylko
  Wysogotówka i Woli Książęcej.
- chodnik przy ul. Rymarkiewicza  jest nie naprawiony, ponieważ nie ma go kim naprawić,
- wykup gruntów pod drogę w Magnuszewicach - Pędzew jest zaplanowany  w 2007 roku.
Odpowiadając na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji Wójt wyjaśnił:
- środki na zakup laparoskopu można będzie przekazać po podpisaniu porozumienia
  z Powiatem, a środki te będą z nadwyżki budżetowej,
- Wójt odbył spotkanie z prezesem i dyrektorem Spółki "Kotlin" i panowie ci twierdzili, że
   koszt ścieków  może położyć sensowność przerobu pomidorów. Spółka zaczęła liczyć
   pieniądze jakie musi zapłacić PWiK w Jarocinie za oczyszczanie ścieków.
   Spółka  chciałaby mieć alternatywną oczyszczalnię na 2500m3 ścieków na  dobę. Gminy
   nie  stać na budowę ze środków własnych  takiej oczyszczalni- przyznał Wójt. Poza tym
   jest ryzyko, że Spółka może zmienić profil  produkcji i wówczas nie będzie ścieków, a
   będzie oczyszczalnia. Wójt oświadczył, że nie da się utrzymać kosztów czyszczenia
   ścieków  za 0,80 zł za m3.
   Do tematu ścieków zdaniem Wójta można wrócić i oczyszczalnię można rozbudować,
   ale za pieniądze Spółki.  Z przedstawicielami Spółki nie było rozmów wiążących, a
   jedynie  luźna rozmowa.
- Wójt przyznał, że miałby lżejsze serce do wycinania drzew, gdyby te nowo posadzone
   rosły, a one mają opór i to z powodu tego, że człowiek koło nich chodzi.  Na ścięcie
   topoli przy ul. Kościuszki wydał już pozwolenie Zarządowi Dróg Powiatowych
   w Jarocinie.
- Wójt zdziwiony był, że ZDP nie posypywał dróg w dniu dzisiejszym gdy jest taka
   potrzeba, a był taki ranek, gdzie nie było śniegu i gołoledzi i było posypywane.
Wójt wyjaśnił, że wniosków zgłoszonych na dzisiejszej sesji nie uda się załatwić do
następnej sesji.

 ad.16  Zamknięcie obrad.
                            Przewodniczący Rady wyjaśnił, że radni w dniu dzisiejszym otrzymali
             informację o wysokości wypłaconej diety w 2006 roku oraz druki oświadczeń
             majątkowych, które należy  wypełnić i  złożyć w terminie do 30 kwietnia 2007r.
                            Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady zamknął IV sesję
             Rady Gminy Kotlin.

             Protokółowała: Paterczyk K.                                           Komisja Rewizyjna

 


